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گروه شهرستانها: در صورت تأیید طرح اتصال به 
شبکه توسط شــرکت توزیع نیری برق، فاز اول پروژه 
نیروگاه 25 مگاواتی شــهرک صنعتی ماســال در سال 
جاری به بهره برداری می رسد.حسن والی مجری طرح 
تولید پراکنده شرکت برق منطقه ای گیلان گفت: هدف 
از احداث این نیروگاه، در مرحله اول تامین برق مصرفی 
مورد نیاز شهرک صنعتی ماســال بوده که انرژی مازاد 
تولیدی نیروگاه پس از نصــب تمامی واحدها می تواند 
موجــب کاهش بار ترانس های پســت63.20کیلوولت 
ماسال شود.وی افزود:  این نیروگاه قابلیت تولید همزمان 
برق و حرارت را دارا بوده و توســط شــرکت امیران در 
زمینی به مســاحت 8000 متر مربــع در حال احداث 
می باشــد.والی گفت: احداث این نیروگاه با ظرفیت 25 
مگاوات در نظر گرفته شده است، اما به دلیل مشکلات 

مربوط به گازرسانی به شهرک صنعتی ماسال، در فاز اول 
تنها1.5مگاوات از نیروگاه به بهره برداری خواهد رسید.

مجــری طرح تولید پراکنده گفــت: در حال حاضر 
ســه دستگاه ژنراتور هر کدام به ظرفیت 500 کیلووات 
نصب گردیده و پس از تأیید طرح اتصال به شبکه توسط 
شــرکت توزیع نیری برق، با عنایت به مراحل پیشرفت 
فیزیکی پــروژه ، در طی مدت کمتر از یک ماه فاز اول 
این پروژه قابل افتتاح و بهره برداری خواهد بود.گفتنی 
است که نیروگاه مذکور در مقایسه با نیروگاه های بزرگ 
حرارتی، سازگاری بیشــتری با محیط زیست داشته و 
علاوه بر بالاتر بودن راندمان الکتریکی، امکان اســتفاده 
از راندمان حرارتی نیروگاه برای تامین سیستم گرمایشی 
مورد نیاز شــرکت های فعال در شهرک صنعتی را نیز 

خواهد داشت.

بازرس کل اســتان هرمــزگان از امحای 506 تن 
ذرت فاســد شده که از سال 13۹3 تاکنون بلاتکلیف 

مانده بود، خبر داد.
به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان، رضا مختاری 

گفــت: پیگیری بــرای تعییــن تکلیف فــوری این 
محموله ها به دلیل عدم قابلیت مصرف انسانی، دامی و 
صنعتی و در راســتای آزادســازی فضــای انبار های 
اموال تملیکی و بنادر اســتان صــورت گرفت. 250 
تن ذرت فاسد شــامل 11 کانتینر از این محموله در 
ابتدای مــاه جاری و 256 تــن باقیمانده از محموله 
506 تنــی شــامل 11 کانتینر دیگــر نیز طی هفته 
جــاری در ســایت پســماند شــهرداری بندرعباس 
امحاء شــد. آذرماه نیز دســتور قضائی با قید فوریت 
بــرای ترخیص 1۴0 هزار تن روغــن خوراکی و 12 
 هزار تن برنج وارداتی دپو شده در بندرشهید رجایی

 صادر شد.

گروه شهرســتانها: میزان فاضــلاب ورودی و 
خروجی ایســتگاه های پمپــاژ و تصفیــه خانه های 
فاضلاب مبارکه به صورت هوشمند و برخط کنترل و 
پایش می شوند.مدیر آب و فاضلاب مبارکه گفت: هم 
اکنون فرایند تصفیه و انتقال فاضلاب در 6 ایســتگاه 
پمپاژ و دو تصفیه خانه فاضلاب این منطقه از راه دور 
بررسی و پایش می شود.مرتضی یادگاری با بیان این 
که با اجرای ســامانه تله متری، اطلاعات و داده های 
تاسیسات فاضلاب در منطقه مبارکه برای پردازش و 
نظارت به مرکز ارسال می شــود، تصریح کرد: حجم 
پساب تولیدی در منطقه مبارکه در حدود 350 لیتر 
در ثانیه است که از طریق سامانه تله متری؛ کیفیت و 

کمیت پساب به صورت برخط ارزیابی می شود.
وی به مزیت های اجرای ســامانه های تله متری و 

تله کنترل در تاسیســات فاضلاب اشاره کرد و گفت: 
شــاخص هایی نظیر کیفیت فاضلاب، محاسبه دقیق 
میزان حجم ورودی پســاب به تاسیســات، عدم نیاز 
به حضور در محل، صرفه جویی در زمان به واســطه 
حذف جمع آوری دســتی اطلاعات، صرفه جویی در 
هزینه ها و دسترســی آسان به محل های مورد پایش 
در نقاط دوردســت، داشــتن اطلاعات برخط واقعی، 
امکان واکنش سریع جهت رسیدگی به حوادث و در 
نهایت کاهش حوادث ناشی از پس زدگی فاضلاب از 
مزایای اجرای این سامانه هاست.تله متری به فرآیند 
اندازه گیری شــاخص های کمی و کیفی، جمع آوری 
اطلاعات از ایستگاه های دور از دسترس و انتقال داده 
هــا از طریق یک ارتباط تمــام اتوماتیک برای واحد 

مانیتورینگ و ارزیابی گفته شود.

فرماندار نوشــهر گفت: تمامی مراکز دولتی باید در 
مدت 10 روز نســبت به آزاد ســازی حریم ساحلی 
تصرف شــده تا مرز مجــاز 60 متر اقــدام کنند.به 
گرارش باشــگاه خبرنگاران جوان از ســاری، سعید 

یزدانی گفت: حدود شــش کیلومتر ســواحل نوشهر 
در اختیار مراکز نظامی، انتظامی، دولتی و اشــخاص 
حقیقــی قرار دارد.به گفته فرماندار نوشــهر کوتاهی 
در اجــرای دســتورالعمل رئیس جمهوری نســبت 
به آزاد ســازی حریم ساحلی از ســوی مراکز دولتی 
شهرســتان غیر قابل قبول اســت. از طول محدوده 
ساحلی تحت تصرف شده، حدود هزار متر در اختیار 
اردوگاه نظامی افسران شهید رسولی، 165 متر آن در 
اختیار مجموعه رفاهی، پذیرایی و اقامتی صها شــهر 
وابســته به صنایع دفاع و نیرو های مسلح، بخشی هم 
 در اختیار پایگاه حضرت نوح )ع( وابســته به سازمان

 کشتیرانی است.

فاز اول نیروگاه 25 مگاواتی ماسال در سال جاری
 به بهره برداری می رسد

بیش از 5۰۰ تن ذرت فاسد پس از هفت سال بلاتکلیفی امحاء شد

فراهم شدن کنترل 
و پایش هوشمند تاسیسات فاضلاب مبارکه

مهلت ۱۰ روزه به متصرفان نظامی  و دولتی سواحل نوشهر

شهرســتان ایذه از جمله مناطق کمتــر برخوردار در 
اســتان خوزستان اســت که از لحاظ امکانات و تجهیزات 
پزشــکی در جایگاهی بســیار بدی قــرار دارد.به گزارش 
خبرنــگار ایلنا از خوزســتان، نبود امکانــات و تجهیزات 
پزشــکی، کمبود پزشــک و نیروی متخصص، جاده های 
فاقــد کیفیت و طولانی کوهســتانی، نبود وســایل نقلیه 
کافــی و تعطیلی برخی از اورژانس هــای جاده ای به خاطر 
نبود آمبولانس، تنها گوشــه ای از شــرایط بدی است که 
شهرســتان ایذه در حوزه درمان با آن روبه رو است.از این 
همه، یکی از مواردی که در حال حاضر بسیار حیاتی است 
و نیاز فوری به کمبود آن احساس می شود، نبود آمبولانس 
اســت .به دلیل نبود امکانات و عــدم تجهیز اورژانس های 
جــاده ای، خرابی و نبود آمبولانس، حوادث و تصادفات هر 
چند کوچک جاده ای در بســیاری از مواقع به مرگ منجر 
می شــود و این موضوع مدت هاست که یکی از دغدغه های 

مدیران شبکه و بهداشت و درمان شهرستان ایذه است.
امیر یاراحمدی سرپرســت شــبکه بهداشت و درمان 
شهرســتان ایــذه می گوید: در حــال حاضــر هیچ گونه 
آمبولانسی در مجموعه بیمارستان شهدای ایذه وجود ندارد 
و ما در این خصوص به هر کجا که ممکن باشــد تا کنون 
مکاتبه و مراجعه کرده ایم. لیســت مکاتبات ما با دانشگاه 
علوم پزشــکی و مدیران استانی و شهرستانی وجود دارد و 
موضوع نبود آمبولانس در شهرســتان ایذه موضوعی است 
که در حال حاضر بر کسی پوشیده نیست.وی در خصوص 
گلایه عمومی نســبت به تعطیلی برخــی از اورژانس های 
جاده ای شهرســتان، می گوید: در خصوص تجهیز امکانات 
فوریت های پزشکی با تمامی مقامات شهرستان طی شش 

ماه گذشته بارها ملاقات داشته و شرایط را برای تمامی آنها 
شــرح داده و در این خصــوص بالای چهل بــار به اهواز 
مراجعه کرده ام که بدون تردید بیشــتر این دفعات را برای 
دریافت آمبولانس بوده است. نبود آمبولانس در شهرستان 
ایذه را در تمامی جلسات دانشگاه با صراحت گفته و مطرح 
کرده ام و این به منزله اعلام خطر برای شهرســتانی مانند 
ایذه با حجم بالای حوادث است.سرپرست شبکه بهداشت 
و درمان شهرستان ایذه می افزاید: در آخرین پیگیری های 

انجام شده از امام جمعه شهرستان درخواست کرده ایم که 
در ایــن مورد ورود کنند تا شــاید موضوع نبود آمبولانس 
در شهرســتان ایــذه را بتوانیم به نحوی پوشــش دهیم. 
در حــال حاضر ما از آمبولانس مخصــوص زایمان بخش 
سوســن شهرستان به شکل استیجاری برای اعزام بیماران 
خود اســتفاده می کنیم. به گونه ای که در صورت اعزام این 
آمبولانس هر مــورد اعزامی که پس از آن پیش بیاید باید 
یکــی از مراکز فوریت های جــاده ای را تعطیل کنیم و در 

تمامی این موارد مسئولیت مستقیم تعطیلی بر عهده من و 
رئیس فوریت های جاده ای اســت و در شش ماه گذشته با 

این شرایط و بدون آمبولانس سر کرده ایم.
حسین مرادی بخشدار بخش سوسن شهرستان ایذه نیز 
در این مورد می گوید: در موارد بسیاری با نبود آمبولانس 
طی حوادث همزمان مواجه هســتیم و اعزام آمبولانس در 
چنین مواردی با مشــکل انجام می گیرد. متأســفانه کل 
شهرســتان ایذه بااین همه وسعت جاده ای یک آمبولانس، 
بخش وسیع و کوهستانی سوسن یکی و شهرستان دزپارت 
هم یکی دارد.حســنقلی ســبزعلی زاده بخشدار مرکزی 
شهرســتان ایذه با توجه به تعطیلی اورژانس جاده ای پیان 
و تماس های مردمی در این خصوص می گوید: این اورژانس 
مشکل نیروی انسانی دارد و به همین خاطر تعطیل است.

وی در خصــوص نبود آمبولانس در این اورژانس می گوید: 
یــک آمبولانس برای ایــن مرکز گرفته ایم. بنــا به گفته 
رئیس شبکه بهداشــت و درمان شهرستان یک آمبولانس 
برای این مرکز دریافت شــده و تنها دلیــل تعطیلی این 
مرکز نبود نیروی انســانی اســت. جاده هــای مواصلاتی 
خوزستان - چهارمحال بختیاری، مسیرهای ایذه - اندیکا 
- مسجدسلیمان و بخش های سوســن و مرغاب به دلیل 
عدم ایمنی از حادثه خیزترین جاده های کشــوری هستند 
و تعطیلــی و نبود آمبولانس در طول این مســیر با توجه 
به حجم بی شــمار حوادث جاده ای، همــواره خانواده های 
بسیاری را هر ساله عزادار می کند. افزایش همزمان تعداد 
آمبولانس های مجهز طی چند ماه گذشــته در شهرستان 
باغ ملک و بخش صیدون باعث رنجش مردم در شهرستان 

ایذه شده است.

گروه شهرستانها: مدیر عامل سازمان عمران از نظارت 
مکرر بر عملکرد پیمانکاران که موجب رعایت استانداردهای 

سازه ای خواهد بود، خبر داد.
بابک شریفی مدیر عامل سازمان عمران گفت: به منظور 
تسریع در روند احداث پروژه روگذر ارتش-آزادی، از کارگاه 
جوشکاری و ساخت تیر پل های عرشه روگذر ارتش، توسط 
عوامل نظارتی و اجرایی ســازمان عمران تبریز بازدید بعمل 

آمد.

مدیرعامل سازمان عمران تبریز هدف از بازدید اکیب های 
نظارتی را تســریع در اجرای پروژه های عمرانی، دانســت و 
گفــت: اجرای دقیق نظارت بر عملکــرد پیمانکاران موجب 

رعایت استانداردهای سازه ای خواهد بود.
بابک شریفی رویکرد سازمان عمران در اجرای پروژه های 
شهری را کسب رضایت خاطر شهروندان بیان کرد و افزود: 
اصلی ترین هدف ســازمان در پیشــبرد پروژه های شهری، 

ایجاد تردد آسان و کاهش ترافیک شهری است.

گروه شهرستانها: معاون وزیر و مدیرعامل شرکت ملی 
گاز ایران، خبر داد: تاکنون بیش از ۹8 درصد از شــهرهای 
کشــور از نعمت گاز برخوردارنــد و نزدیک به ۹0 درصد از 
روستاهای کشور نیز کار گازرسانی به آن ها به اتمام رسیده 
اســت.به گزارش روابط عمومی شرکت گاز استان مازندران، 
مجید چگنی در این مراســم تاکید کرد: مــا نباید نعمت 
انقــلاب را فراموش کنیم که اکنون اگــر بخواهیم با دوران 
ستمشــاهی مقایسه کنیم که با همه تلاش های انجام شده 
تنها ۹ شهر و 3 روستا را توانسته بودند از نعمت گاز بهره مند 
کنند و مجموعا دو هزار کیلومتر شــبکه گازرسانی داشتند.
وی تصریح کرد: طی دوران پس از انقلاب و به برکت خون 
شهدا، اکنون ما بیش از یک هزار و 260 شهر کشور و بیش 

از 35 هزار روســتای کشــور از نعمت گاز برخوردارند و تا 
دو سال آینده کار گازرســانی به 6 هزار روستای باقیمانده 
به اتمام خواهد رســید.مدیرعامل شــرکت ملی گاز ایران 
اظهار کرد: مــن خطاب به تمامی روســتاهای مازندران به 
ویژه روســتاهای شهید پرور این منطقه که در زمره آخرین 
روســتاهای برخوردار از گاز قــرار دارند باید از طرف خودم 
و مسئولان بگویم که ما شــرمنده هستیم.وی افزود: شاید 
اصلا ســفر من به این مراسم برای همین موضوع است که 
به شما روستائیان بگویم که ما شرمنده هستیم که خانواده 
معظم شهدا در این منطقه در این موقعیت و زمان، به آن ها 
گازرسانی می شود.معاون وزیر و مدیرعامل شرکت ملی گاز 
ایران، اعلام کرد: یکی از برکات انقلاب اســلامی همین کار 

گازرسانی به تمام نقاط شهری و روستایی کشور است و باید 
به روح امام راحل و شــهدای انقلاب درود بفرستیم.چگنی 
عنوان کرد: واقعا رویکرد دولت ســیزدهم و کادر مسئولان 
این دولت، بر خلاف گذشــته یک رویکرد جهادی اســت و 
طی چند ماه گذشــته قطعا این احســاس در کشور ایجاد 
شــده اســت که در تمام زمینه ها یک تحول در حال وقوع 
است که یکی از این نمونه ها بحث واکسن و فروش نفت ما 
بود که به نسبت گذشــته با رشد بسیار خوبی مواجه شده 
اســت.وی متذکر شــد: میزان تولید گاز ما، میزان تبادلات 
فعلی و قراردادهای ما در منطقه، بســیار متفاوت از گذشته 
است و این نشاندهنده آن است که هر کجا نیروی انقلابی و 
جهادی پای کار بیاید، قطعا اتفاقات بهتری رخ خواهد داد.

مدیرعامل شــرکت ملی گاز ایران، گفت: خدمت شما قول 
خواهیم داد و قطعا پیگیری خواهیم کرد تا کار گازرســانی 
به روستاهای باقیمانده علیرغم برنامه زمان بندی ارائه شده 
3 ساله شرکت گاز مازندران، هر چه سریع تر به اتمام برسد 
و مــا فعلا این زمان را قبول نمی کنیم.چگنی یادآور شــد: 
همکاران ما با تلاش شــبانه روزی و پــای کار آوردن همه 
امکانات، هر چه زودتر روســتاهیا باقیمانده استان مازندران 
را از نعمت گاز برخوردار کنند.در پایان این مراســم، آیین 
کلنگ زنی طرح گازرسانی به ســه شهر پول، کجور و بلده 
و 185 روستای حومه شهرستان های نور و نوشهر با حضور 
مسئولان کشوری، اســتانی و شهرستانی و جمعی از مردم 

این منطقه برگزار شد.

کشــاورزان آذربایجان غربی همه ساله با داستان تکراری 
صادرات سیب و انباشته شدن محصولات خود در کنار جاده 
و فســاد آن ها مواجه اند، اما همچنان این مشکلات به قوت 
خود باقی است.به گزارش باشــگاه خبرنگاران جوان، سیب 
از جملــه محصولات پرآب بر به شــمار رفته و کشــاورزان 
آذربایجان غربی همه ســاله پس از اینکه با زحمت و تلاش 
فــراوان این محصول را تولید می کنند، در فروش و صادرات 

آن دچار مشــکل می شوند و خسارات مالی فراوانی متحمل 
می شوند.رئیس اتحادیه سردخانه داران آذربایجان غربی،گفت: 
صــادرات داخلــی و خارجی ســیب در حال انجام اســت، 
امــا ســرعت لازم و مورد انتظار را نــدارد و روزانه تنها بین 
هــزار تا هزار و 500 تن از آذربایجان غربی خارج می شــود.

مراد آقابالازاده می گوید: با وجود اینکه بیشتر سیب ها صادر 
می شود، اما اگر با همین روال پیش رود، با توجه به کیفیت 
سیب های تولیدی که امسال نامطلوب است، در آینده شاهد 

فساد آن ها خواهیم بود و نگرانی از این بابت وجود دارد.
رئیس ســازمان جهاد کشــاورزی آذربایجان غربی گفت: 
مجموع سیب تولیدی اســتان یک میلیون و 2۷0 هزار تن 
اســت،که در این راستا 350 هزار تن آن صنعتی و ۴2 هزار 
تن آن توسط تعاون روستایی خرید شده است.به گفته اکبر 
کرامتــی، هم اکنون 380 هزار تن ســیب در ســردخانه ها 

همچنان موجود اســت که 250 هــزار تن قابلیت صادراتی 
دارد و بقیه هم مصرفی است.او گفت: در ۹ ماهه اول امسال 
نیز بیش از 1۹5 هزار تن ســیب صادر شــده که نسبت به 
مدت مشابه سال گذشته افزایش یافته است و برای کاهش 
مشــکلات بازار سیب دنبال عرضه مســتقیم کالا در سطح 

کشور و توسعه صادرات هستیم.
در این زمینه، نماینده پیرانشــهر و سردشت در مجلس 
شورای اسلامی نیز در توئیتی انتقاد آمیز در رابطه با انباشت 
سیب در سردخانه ها و لزوم توجه مسئولان به این محصول 
با ارزش هشــدار داد.کمال حسین پور گفت: سریال تکراری 
انباشت سیب در سردخانه های کشور و احتمال فسادپذیری 
این محصول با ارزش با توجه به فرصت اندک مصرف، به ویژه 
در استانی که قطب اول تولید سیب کشور است کام باغداران 
را تلخ کرده اســت.او همچنین گفــت: باید خرید تضمینی 

ســیب، بازاریابی و تسهیل در فرآیند صادرات آن در دستور 
کار مسئولان قرار گیرد.

نماینده مردم ســلماس در مجلس شورای اسلامی گفت: 
هم اکنون یکی از مهم ترین مشــکلات استان بحث صادرات 
ســیب آذربایجان غربی است که خوشبختانه با جلساتی که 
با وزیر صنعت، معدن و تجارت برگزار شده تا حدی مشکل 
حل شده است. یعقوب رضازاده می گوید: با توجه به همکاری 
اقتصادی بین کشور های ترکمنستان، ازبکستان و قزاقستان 
که اخیرا رخ داد و یک اعتماد بین این کشور ها با جمهوری 
اســلامی ایران فراهم شــده، در روز های آینده شاهد توسعه 
صادرات سیب ایران بوده و هیچ گونه نگرانی برای کشاورزان 
نخواهد بود.حال باید منتظر ماند دید که در آستانه عید و فرا 
رسیدن زمان خرابی میوه ها در سردخانه ها، وعده مسئولان 

تا چه حد اجرایی می شود؟

تعطیلی اورژانس جاد ه ای پیان به دلیل کمبود نیروی انسانی

بیمارستان شهدای ایذه همچنان بدون آمبولانس

مدیرعامل سازمان عمران تبریز خبر داد

اجرای دقیق نظارت بر عملکرد پیمانکاران
 با رعایت استانداردهای سازه ای

معاون وزیر و مدیرعامل شرکت ملی گاز ایران در آیین کلنگ زنی گازرسانی به ۱85 روستا خبر داد

پایان گازرسانی به روستاهای کشور تا دو سال آینده

خطر فساد سیب در سردخانه های آذربایجان غربی

مهاجران، شهری بدون درمانگاه شبانه روزی 

مُهاجران )ماران( یکی از شهرهای استان همدان است که در سمت شرقی 
بخش لالجین از توابع شهرســتان بهار واقع شــده است. مسجد جامع، تپه و 
پل مهاجران معروف به پل خانم از آثار تاریخی این شــهر به شمار می رود که 
قدمتی ۴00 ساله دارد. اما مهاجران، شهری مملو از چالش و پر از خلف وعده 
هاست. از ســالن ورزشی نیمه تمام چندین ســاله گرفته تا راه های ارتباطی 
خطرناک و ســیلی از دریای مشکلات این شهر که فقط نامش شهر است و از 

امکانات شهری تهی است! 
شهر مهاجران با روستاهای اطراف آن یعنی روستاهای حسین آباد، کوشک 
آباد، راهموار، رایکان علیا و سفلا با تقدیم بیش از ۷0 شهید و ده ها جانباز و 
آزاده و ایثارگر و جمعیتی بیش از 10 هزار نفر در آستانه پنجمین سال وعده 
مسئولان شهری، استانی و حتی کشوری برای شبانه روزی شدن درمانگاهش 
اســت. بارها و بارها دیده و شنیده ایم که خانواده ای با کمترین درآمد مالی 
شب هنگام مجبور است به خاطر کوچکترین بیماری، مسیر خطرناک و پرپیچ 
و خم مهاجران تا لالجین را طی کند و آخر ســر هم نتیجه مطلوب درمانی را 
دریافت نکند. از وعده چندین سال قبل وزیر بهداشت سابق برای شبانه روزی 
شدن درمانگاه و استقرار پایگاه اورژانس و آمبولانس و تجهیز کامل درمانگاه، 
رســیدیم به استقرار پزشک بیتوته ای و نهایتا بعد از چند سال سعی و تلاش 

مسئولین شهری به اینجا رسید که تازه امسال  درمانگاه 16 ساعته شود.
هــر چند به نظر می آید که این مهم، مشــکل قانونــی دارد اما این را نیز 
خاطرنشــان کنم که در واقع قانون برای آســایش و رفاه مردم وضع می شود 
و اگــر یک قانون منجر به این شــود که حداقل 8 هــزار نفر از خدمات اولیه 
بهداشــتی و درمانی محروم شوند مشخص اســت که اشکال از قانون است و 
قانونگذار. بی تردید اگر این مهم اجرایی شــود گام بزرگ و مهمی در برآوردن 
خواســته اصلی نه فقط مردم مهاجران بلکه مردم سایر روستاهای اطراف نیز 

برداشته می شود.

رشد 64 درصدی سوخت رسانی
 از مرکز سوختگیری هواپیمایی شهید مدنی تبریز 

گروه شهرستانها: علی روح اللهی مدیر شرکت ملی پخش فراورده های نفتی 
منطقه آذربایجان شرقی با اشاره به افزایش مسیر های پروازی گفت: سوخت رسانی 
از مرکز سوختگیری هواپیمایی شهید مدنی تبریز در ۹ ماهه سال جاری 6۴ درصد 
رشــد داشته اســت.علی روح اللهی مدیر منطقه، ضمن تشکر از زحمات رئیس و 
کارکنان مرکز سوختگیری هواپیمایی شــهید مدنی تبریز گفت: در ۹ ماهه سال 
1۴00 به پروازهای انجام یافته از فرودگاه بین المللی شهید مدنی تبریز 28 میلیون 
لیتر سوخت توزیع شده که نسبت به مدت مشابه سال قبل با 6۴ درصد رشد روبرو 
بوده است. علی روح اللهی افزایش تعداد پروازها ، ایجاد مسیرهای جدید پروازی ، 
فعالیت سه شرکت هواپیمایی خارجی از فرودگاه بین المللی شهید مدنی تبریز و 
کاهش محدویت های کرونایی را از جمله دلایل رشد مصرف سوخت هواپیمایی در 
اســتان دانست به طوریکه با تلاش و همت همکاران مرکز سوختگیری هواپیمایی 
شــهید مدنی تبریز در ۹ ماهه 1۴00 به بیش از ۴۷00 پرواز سوخت رسانی شده 

است که نسبت به بازه زمانی مذکور در سال گذشته 33 درصد رشد داشته است.

۱6 هزار میلیارد ریال اعتبار برای بخش کشاورزی 
به تصویب رسید

گروه شهرســتانها: رئیس ســازمان جهاد کشاورزی اســتان گیلان ضمن 
گرامیداشت دهه مبارک فجر گفت: این هفته از سوی وزارت جهاد کشاورزی به نام 
»جهاد کشاورزی، پشتیبانی از تولید و اقتدار غذایی« مزین شده است. دکتر صالح 
محمدی در نشست تودیع و معارفه ریاست سازمان تحقیقات و آموزش کشاورزی و 
منابع طبیعی استان گیلان اظهار کرد: 85 درصد خاک استان در حوزه کشاورزی 
مدیریت می شــود و 28 درصد اشــتغال و ۴8 درصد اقتصاد استان گیلان بر پایه 
کشاورزی اســت و بالغ بر 300 هزار تولیدکننده در این بخش مشغول به فعالیت 
هستند.وی با بیان اینکه بالغ بر 16 هزار میلیارد ریال اعتبار برای بخش کشاورزی 
در سفر ریاســت محترم جمهور به استان گیلان به تصویب رسید اظهار کرد: این 
اســتان حدود 3 درصد تولیدات بخش کشــاورزی کشور را به خود اختصاص داده 
اســت. در حال حاضر بیش از ۷0 نوع محصول کشــاورزی در استان گیلان تولید 
می شود که این استان در تولید 20 نوع محصول حائز رتبه های برتر کشوری است.
رئیس سازمان جهاد کشــاورزی ادامه داد: حدود 55 درصد صادرات استان گیلان 
)میانگین ســالیانه 600 میلیون دلار(، مربوط به صادرات ۴0 قلم کالای کشاورزی 
اســت. علیرغم ظرفیت ها و پتانسیل های موجود، مشکلات و دغدغه هایی در حوزه 
کشاورزی اســتان وجود دارد که رفع آنها نیازمند راهکارهای راهبردی و عملیاتی 
اســت.دکتر صالح محمدی با اشاره به اینکه در هیچ مرکز تحقیقاتی نباید ظرفیت 
معطل داشته باشیم گفت: از همه پتانسیل ها باید برای تولید استفاده کنیم و برای 
چند سال پیش رو برنامه ریزی دقیقی مدیران داشته باشند و ارائه دهند.وی افزود: 
ما با تعداد مراکز موجود تحقیقاتی که ما را در رتبه دوم کشور در این حوزه قرار داده 

است به همان میزان باید راهکارهای خلاقانه برای تولید داشته باشیم.

درصورت تامین منابع مالی، می توان خط 2 مترو 
اصفهان را پنج ساله تمام کرد

گروه شهرستانها – عصمت صادقیان: مدیرعامل سازمان قطار شهری اصفهان 
گفت: طبق استاندارد جهانی اگر هزینه احداث هر کیلومتر مترو را 50 میلیون دلار 
در نظر بگیریم، در صورت پرداخت خســارت آلودگی هوا به شهر اصفهان، می توان 
خط دو مترو را طی دو الی ســه سال آینده تکمیل کرد.سید محسن واعظی فر در 
آئین ورود دســتگاه حفار مکانیزه TBM مترو اصفهان به ایستگاه شهید خرازی، 
ضمن تبریک ایام الله دهه مبارک فجر و گرامیداشــت یاد شهدا اظهار کرد: خط دو 
متروی اصفهان به طول 2۴ کیلومتر از شــهرک امام حسین)ع( در شمال خیابان 
زینبیه آغاز و با 23 ایســتگاه به سمت غرب اصفهان حرکت کرده و به میدان امام 
حســین)ع( خمینی شهر ختم می شود.وی افزود: اجرای 1۴ کیلومتر خط دو مترو 
با 16 ایســتگاه در دستور کار است که اکنون 13 ایستگاه آن در حال اجرا است و 
3 ایســتگاه دیگر نیز در شرف انعقاد قرارداد با پیمانکاران است.مدیرعامل سازمان 
قطارشــهری اصفهان عنوان کرد: با استفاده از دستگاه تی بی ام خط یک، حفاری 
خط دو مترو را از شمال آغاز کردیم و تاکنون ۴8 کیلومتر حفاری شده و به ایستگاه 
لاله رسیده است.واعظی فر خاطرنشان کرد: هفته گذشته نیز حفاری تی بی ام غربی 
آغاز شــده و ظرف چند ماه آینده به ایستگاه شاهد می رسد.وی ادامه داد: از طرف 
غرب نیز حفاری از ایســتگاه شهید حجازی آغاز شده است و طبق برنامه ریزی در 
ایستگاه ابن سینا هر سه دستگاه های تی بی ام به هم رسیده و خروج پیدا می کنند.
مدیرعامل ســازمان قطار شــهری اصفهان با بیان اینکه در خصوص اهمیت مترو 
ســخن زیاد گفته  شده است، خاطرنشان کرد: در برنامه بودجه، مدت زمان اجرای 
خط دو قطار شهری هفت ساله دیده  شده، این در حالی است که طبق آخرین آمار 
حدود 1۷.5 درصد پیشرفت داشته است.واعظی فر اظهار کرد: در سال 2021 بانک 
جهانی میزان خسارت آلودگی هوا به شهر تهران را دو میلیارد و 600 میلیون دلار 
اعلام کرده اســت که چنانچه بخواهیم این میزان را با جمعیت اصفهان محاســبه 
کنیم، تقریبا 500 میلیون دلار خســارت بابت آلودگی هوا باید به شــهر اصفهان 
پرداخت شــود.وی ادامه داد: طبق استاندارد جهانی اگر هزینه احداث هر کیلومتر 
مترو را 50 میلیون دلار در نظر بگیریم، بر اســاس میزان خســارت آلودگی هوا، 
می توان خط دو متروی اصفهان را طی دو الی سه سال آینده تکمیل کرد.مدیرعامل 
سازمان قطارشهری اصفهان تاکید کرد: خسارت ناشی از آلودگی هوا، اهمیت مترو را 
بیش ازپیش مشخص می کند، چراکه آلودگی هوا هزینه های پنهان زیادی را بر دوش 
دولت ها و مدیریت شهری در عرصه سلامتی و پزشکی، اجتماعی و... قرار می دهد.

واعظی فر متذکر شــد: سازمان قطار شهری اصفهان این توان را دارد که در صورت 
همت دولتمردان و مدیریت شــهری در تأمین منابع مالــی لازم، خط دو متروی 

اصفهان را ظرف چهار الی پنج سال آینده تکمیل کند.

نگاه

اخبار کوتاه


